



NAVIGATING BREXIT, ICEBERGS AHEAD?

UK, IRISH, FRENCH AND EU PERSPECTIVES

Friday 15 November 2019
vendredi 15 novembre 2019

Inn of Court in Northern Ireland
Royal Courts of Justice, Belfast
91 Chichester Street, Belfast BT1 3JQ

Stormont
Parliament Buildings
Ballymiscaw Road, Belfast BT4 3XX



THE LAW SOCIETY
OF NORTHERN IRELAND



QUEEN'S
UNIVERSITY
BELFAST



SAVE THE DATE !

Every year, the Association des Juristes Franco-Britanniques (AJFB/FBLS) organises a colloquium to enable all the legal professions to meet, alternatively in France, in England and Wales, and in Scotland, on a topic of general interest for the various legal worlds constituting our civil and common law systems. While celebrating its 12th anniversary, the Northern Irish section is organising our annual colloquium for the first time.

The United Kingdom is set to leave the European Union on 31 October 2019, unless a new postponement is granted. All the sections of the AJFB/FBLS invite you to Northern-Ireland for our annual colloquium, in an area particularly concerned by Brexit. This event shall attract members of our society, lawyers and non-lawyers as well, from both sides of the Channel. Besides, AJFB/FBLS intends to closely involve eminent speakers from the Republic of Ireland, to enrich our talks and panels.

Because of the current political events in the United Kingdom, the programme is still being finalised. However, we do invite you to already mark your calendars and book your flights and accommodations to attend this event.

The colloquium shall be introduced by the Lord Chief Justice of Northern Ireland, the Rt. Hon. Sir Declan Morgan, and will consist of three panels around namely the Rt. Hon. Lord Justice Bernard McCloskey, Judge of the Court of Appeal in Northern Ireland, Ian Forrester QC, Judge at the General Court of the European Union, and Tim Eicke QC, Judge at the European Court of Human Rights.

A concluding cocktail and a gala dinner will be given exceptionnaly at Stormont, at the kind invitation of members of the Northern Irish Parliament.

Chaque année, l'Association des Juristes Franco-Britanniques (AJFB/FBLS) propose un colloque permettant à l'ensemble des professionnels du droit de se retrouver, alternativement en France, en Angleterre Pays-de-Galles et en Ecosse, sur un thème de société intéressant les différents mondes juridiques que nous constituons dans nos systèmes de droit civil et de common law. Pour la première fois, la section d'Irlande du Nord organise le colloque annuel, à l'occasion du 12^{ème} anniversaire de la création de cette section.

Alors que la sortie du Royaume-Uni de l'Union européenne est prévue le 31 octobre 2019, sauf nouvel accord de prolongation du délai, l'ensemble des sections de l'AJFB/FBLS vous donne rendez-vous en Irlande du Nord, zone particulièrement affectée par le Brexit, pour ce colloque. Cette manifestation s'adressera aussi bien aux membres de notre association, aux juristes des deux côtés de la Manche qu'aux non-juristes. En outre, l'AJFB/FBLS compte associer à ses travaux d'éminents intervenants de la République d'Irlande, pour enrichir les différentes tables-rondes et discussions.

En raison des événements politiques actuels touchant le Royaume-Uni, le programme est en cours de finalisation. Cependant, nous vous invitons dès à présent à réserver la date dans vos agendas, ainsi que vos transports et logements pour prendre part à cet événement.

Le colloque, qui sera introduit par the Right Honourable Sir Declan Morgan, Lord Chief Justice of Northern Ireland, s'organisera autour de trois tables rondes auxquelles participeront notamment The Honourable Lord Justice McCloskey, Lord Justice of Appeal, Ian Forrester QC, juge au Tribunal de l'Union européenne, Tim Eicke QC, juge à la Cour européenne des droits de l'Homme [liste à compléter].

Une réception clôturera la journée de travail et un dîner de gala sera donné, à l'invitation des membres du Parlement nord-Irlandais, de manière exceptionnelle, à Stormont.

Programme subject to change - Speakers are free to talk in English or in French

Programme sous réserve de modifications - L'intervenant sera libre de traiter son sujet en français ou en anglais.

Attendance at the Colloquium may qualify for 6.5 hours CPD / *Colloque homologué par l'Ecole de Formation du Barreau pour 6 h 30 au titre de la formation continue des avocats.*

The event is accredited with the Bar Council of Northern Ireland Barristers in England & Wales, CILEx. Solicitors in England & Wales, and in Scotland self-certify. Advocates in Scotland and Solicitors in Northern-Ireland will be eligible to claim for 6,5 CPD hours. The Franco-British Lawyers Society will issue an attendance certificate.

Additional information and registration

fbls@outlook.com - www.fbls.eu